
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2009-09-28 kl 18:00, 
Multihallen Rosvalla.
Protokoll 6:2009 Sida 1(3)

Närvarande: Jonas Rosenlind Bernt Karlsson Nicklas Nordlund
Bosse Röjder

1. Mötets öppnande
Klubbens sekreterare Bosse Röjder öppnade mötet 18:10, efter att man verifierat att styrelsen 
var beslutsmässig (mer än 50 % närvarande). 

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Nicklas utsågs till mötesordförande, Bosse till sekreterare och Bernt till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den preliminära dagordningen godkändes, efter att det konstaterats att det skulle tillkomma 
några punkter.

4. Protokolljustering
Protokollet från föregående styrelsemöte presenterades, men pga brist på penna gjordes  inga 
underskrifter.

5. Ekonomirapport från kassören
Bernt redovisade vad som skett ekonomiskt sen förra mötet:

23 september kom en utbetalning från volleybollförbundet rörande 3 st idrottslyftprojekt. 
Sammanlagt cirka 20 000 kr.

Bernt har fått kontkat med ordföranden i Mälardalens volleybolldistrikt. Han lovar att betala 
fakturan på hyran av Nicolaiskoplan kursdag 2 på tränarutbildningen. 

Rosvalla har (äntligen) gjort en utbetalning av pengar för dubbeldebitering som gjordes förra 
läsåret.

Intersport har också krediterat klubben för en felaktig faktura för overaller.

Det har bara inkommit 3 inbetalningar för deltagandet i Volley 2000-mästerskapet i 
Falköping (Ida B, Daniel och Ulrika M och Birgitta A (3led+1barn)). Bernt vill ha en 
förteckning över vilka som skall betala och hur mycket...

För trampolinsektionens 13 overaller har det kommit in 3 fullständiga betalninga, 5 st på för 
litet belopp (325 av 464). Därutöver är 6 st helt obetalda.

Hans-Åke Hellkvist som tränar några av trampolinhopparna har beställt och fått en overall. 
Han har sponsrat klubben på flera sätt, bland annat genom att betala tävlingslicenser. Det är 
oklart för oss vad som ingår i det klubben betalat til´Gymnastikförbundet (22 kr per aktiv 
medlem), och vad tävlingslicenserna kostar. Det är svårt att hitta den informatikone på 
Gymnastikförbundets hemsida. Jonas ber Hans-Åke redovisa sina utgifter, så att vi kan 
bokföra det och reglera kostnaderna mellan honom och klubben.

6. Byte av bank 
Eftersom vi som förening inte längre får använda ICA-banken så måste vi placera våra 
pengar någon annanstans. Bernt fick mandat att fixa det, om möjligt hos Sparbanken.
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7. Medlemskap i Gymnastikförbundet
Ett villkor för att våra ungdomar skall få ställa upp i trampolintävlingar är att klubben är 
medlemmar i Svenska Gymnastikförbundet (GF). Därför anslöts Nyköpings Frisksportklubb 
till GF i vintras, men något formellt beslut i styrelsen togs inte då. Nu beslöt styrelsen att 
klubben skall vara ansluten till GF, analogt med anslutningen till Volleybollförbundet.

8. Bidrag till sand från kommunen
Kommunen har beviljat klubben 2000 kr i bidrag till sand på Beachplanen vid 
Frisksportklubben. Bidraget gäller för 2009 och klubben måste redovisa kostnaderna för 
sanden senast 17 december.

9. Kontakt/funktionärslista på Web:en.
Listan sågs över, och det beslöts att Lovisa skall strykas som sektionsansvarig (trampolin) 
och ersättas av Jonas Rosenlind. Vidare beslöts att Nicklas och Robin skall stå som 
ansvariga för herrlaget i volleyboll. Bosse stryks som ungdomstränre.

10. Skåp till Tessinhallen
Det beslöts att Birgitta får gå vidare med inköp av skåp till Tessinhallen, efter att ha kollat 
med skolan en gång till att det är OK att ställa dit ett skåp på läktaren utanför flickornas 
omklädningsrum. Pris enligt Birgitta: 2200:-.

11. Inställd ungdomsturnering 
Birgitta avbokar halltiden 14 november, eftersom vi inte har tid att anordna någon 
ungdopmsturnering i höst.

Samtidigt påtalar hon bristen på underhåll i Tessinskolan (redskap mm som inte är hela. 
Bland annat går det inte att hissa upp det ena handbollsmålet).

12. Rapport från sektionerna
● Trampolin: Sektione har visat upp sig 2 ggr i sommar, dels på ”Typ en festival”, dels på 

”Brandkärrsdagen”. Jonas Rosenlind skall tävla i Levo Cup i Lidköping 24-25 oktober. För 
övrigt så fortlöper träningarna som vanligt måndagar och torsdagar 19-21 i Rosvallahallen.

● Cirkusskola: Som vanligt anordnade Sörmlands Frisksportdistrikt cirkusskola på några orter. 
I Nyköping körde man två grupper med 30 elever i varje, som får ett års medlemskap i 
klubben som extrabonus. Eftersom hälften var med på förra årets cirkusskola, och ytterligare 
ett 40-tal tidigare cirkusskoleelever inte betalat medlemsavgift för 2009 så blev 
nettoresultatet att klubbens medlemsantal minskade med 10 till ca 230.
Som känt har vi i år inte möjlighet att ta emot de minsta i trampolinverksamheten.

● Volleyboll: Ungdomarna kommer att spela seriespel. För pojkarna är det U17, 6-manna som 
gäller. I den serien är det förmodligen 4-5 lag. Flickorna skall spela i U15, Volley2000. I den 
serien är det ca 20 lag.
KIDS-volleygruppen har precis kört igång för terminen. Vi försöker utöka den gruppen.
På söndagar har Birgitta startat en ny grupp med yngre spelare (10-14 år)
Sektionen har också börjat med träning för seniorer med inriktning på att spela i div 3 efter 
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nyår. 
Motionsvolleybollen fortsätter som vanligt 2 ggr per vecka.

● Torpet: Torpet och dess omgivningar utnyttjas flitigt av allmänheten. Grillplatsen utnyttjas 
flitigt. Ibland är det inte så städat, bland annat med ungdomar som dricker mycket öl, ofta 
trots att de inte ens har åldern inne. Men hittills i sommar och höst har vi klarat oss från 
direkt skadegörelse, frånsett ett sönderslaget fönster i midsommarhelgen.
Bernt efterlyser fler tipsrader, till tipspromenaderna. Deltagarna vill gärna se lite mer 
variation på frågorna än vad Bernt och Bosse åstadkommer.
Söndagen 11 oktober planeras hösstädning på Torpet då alla hälsas välkomna att deltaga.

13. Kvalitetssäkring av klubben
Inget speciellt framkom i detta ämne, men i och med att vinterns verksamhet så blir det 
aktuellt att informera medlemmarna om klubbens värderingar och regler.

14. Övriga frågor
● Nicklas kollar om det finns möjlighet att boka hall för matcher i seriespel för 

herrlaget. Intressant vore om man kan köra volleyboll i Rosvalla Multihall (linjer 
finns, men ej stolpar och nät.)

● Klubben har fått en faktura på startavgift i orientering. I protokollet från 
styrelsemötet  2009-04-20 finns ingen begränsning för vilka (icke Frisksportrörelse-
arrangerade) arrangemang som klubben skall betala startavgift, men styrelsen anser 
att det bara gäller aktiviteter som vi har egen verksamhet i. Det bör klargöras. Aktuell 
faktura lämnades till Bernt för betalning.

15. Datum för nästa möte 
datum för nästa styrelsemöte bestämdes till 2009-10-12 kl 18:00 i Rosvalla Multihall 
(bowlingens konferensrum). 

16. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:30

Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Nicklas Nordlund Bernt Karlsson
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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